

Exclusive Offer: Free Access to Mental Wellbeing App, Intellect

專屬優惠：
免費體驗Intellect
心靈健康應用程式



MSIG

Insurance
that sees
the heart in
everything

intellect

At MSIG, we understand that your employees are your most valuable asset. Employee wellbeing is crucial for your business success - improving employee wellbeing can increase employee engagement, productivity, and morale. Taking care of your employees' mental and physical health can make employees happier and healthier, creating a healthier company culture.

From now till 31 December 2022, apply for SME Group Medical Insurance and enjoy exclusive access to award-winning mental wellbeing app, **Intellect**. By integrating technology with a human touch, your employees can get on-demand support for their mental wellbeing needs.

三井住友保險明白您的僱員是您最重要的資產。僱員的心靈健康對公司的成功發展非常重要 – 提升僱員的心靈健康能增加僱員敬業度、生產力及士氣。照顧僱員的身心靈健康能夠使僱員更愉快、更健康及營造健康的公司文化。

由即日起至2022年12月31日，成功投保中小企團體醫療保險可免費體驗屢獲殊榮的**Intellect** 心靈健康應用程式。結合科技及人性化，讓僱員可按需要簡易地獲得心靈健康支援。

Key features of Intellect Intellect 的主要功能



Skill-building programmes backed by clinical data 由臨床數據支持的技巧培養計劃

Interactive self-guided Cognitive Behavioural Therapy sessions are combined with analytics to track wellbeing and progress

結合互動式的自我指導認知行為治療課程及數據分析，以監察健康及進度



Dedicated team of Behavioural Health Coaches 行為健康輔導團隊

One-to-one coaching sessions to support you in personal and professional developments

一對一輔導課程，為您的個人和專業發展提供支援



24/7 support available on the app 應用程式提供 24/7 全天候支援



Available in 10+ languages, including English, Cantonese and Mandarin 支援10種以上語言，包括英語、 廣東話及國語

Find out more 了解更多

To learn more about SME Group Medical Insurance, please visit:
如欲了解更多中小企團體醫療保險，請瀏覽：

